
 

10a Acta de la Junta de Veïnes i Veïns de Cabrianes. 

 
 

ACTA núm. 10 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble 
de Cabrianes, que va tenir lloc a la 1a convocatòria el dia 26 d’octubre de 2023, 
al local de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 
 

Presidenta 
.- Sra. Neus Solà 

 
Vocals  

.- Sra. Ceci Estrada (ERC) 
.- Sra. Montse Matamala (ERC) 

.- Sr. Andreu Picañol (ERC) 
.- Sr. Benjamí Oller (ERC) 

 
 

Assisteixen també, el Sr. Guillem Quintana, Alcalde Pedani, qui alhora és vocal 
de la Junta i la Sra. Glòria Gener, Presidenta de l’AAVV de Cabrianes. 
 

Secretària: 
Núria Creus  

 
 
 
A Cabrianes, essent el dia 26 d’octubre de 2023, a les 20:00 hores, es van reunir 
a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Neus Solà i 
l’assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre 
representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble 
de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus, amb la finalitat de 
portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats reglamentàriament. 
 
Obre la sessió la Sra. Neus Solà, Presidenta. 
 
Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen 
a l’ordre del dia, i s’adopten els següents: 
 
 
 

ACORDS 
 
1. Ratificació de l’acte anterior 

Es fa lectura de l’acta núm. 9 corresponent a la sessió ordinària de la Junta de 
Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, celebrada el passat 28 de setembre 
de 2023, al no introduir-se esmenes, s’aprova per unanimitat dels assistents. 

 



 

 
2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions: 

 
2.1 Valoració enquesta sobre les Festes d’estiu 
El Sr. Guillem Quintana informa que prèviament s’ha dut a terme la corresponent 
valoració de les festes d’estiu per part de l’AAVV. Avui es dona trasllat del resultat 
de l’enquesta que es va enviar a la gent del poble. Han votat unes 40 persones. Un 
95% dels votants ha conferit la màxima puntuació (5). Els enquestats han posat de 
manifest, com a suggeriment, que prefereixen un grup de versions.  
 
L’Alcalde pedani informa que s’han obtingut 470 euros de benefici i el pressupost 
total ha ascendit aproximadament a 16.000 euros. 
 
2.2 Valoració Assemblea extraordinària del 26 d’octubre 
Tots els membres de l’OTP fan una valoració general positiva del desenvolupament 
de l’Assemblea celebrada el passat diumenge. 
 
2.3 Tala d’arbres al parc pati de l’escola Els Pins 
La Sra. Neus Solà informa que el dia 7 vindrà l’empresa contractada per 
l’Ajuntament a executar els treballs. Atès que es posarà a disposició de la població 
la llenya que en resulti, es farà un recordatori per a que la gent ho tingui present i 
alhora s’organitzi la recollida. 
 
Els membres de l’OTP debaten sobre la possibilitat de plantar nous arbres. Es 
conclou que es plantejarà i s’estudiarà durant la redacció del projecte 
d’arranjament global de la part del darrere de l’escola. Així mateix caldrà informar i 
debatre-ho amb la direcció del centre. 
 
2.4 Arranjament vorera Cabrianes-Polígon 
La Presidenta informa que ahir es va aprovar pel Ple de la Corporació la 
modificació de crèdit que permetrà contractar els treballs. Un cop hagi 
transcorregut el termini d’exposició pública, es formalitzarà; el que serà a mitjans 
de novembre. 
 
2.5 Compra de les taules de “pícnic”. 
La Sra. Neus Solà exposa que l’OTP comprarà les taules de “pícnic” amb el que 
resta de pressupost d’aquest any que ascendeix a 488 euros + IVA. 
 
2.6 Festes de tardor i Fira de l’Oli 
La Sra. Neus Solà informa que fa dues setmanes es va reunir amb l’Albert, que és 
qui organitza la fira de l’oli. Així mateix exposa que des de l’àrea de turisme s’ha 
apostat per una fira d’aquest tipus i es farà una aportació de 1.000 euros. 



 

 
En quant a la distribució de les parades; les de la fira de l’oli aniran a la part de baix 
i les que són de gent del municipi, a dalt. En tot cas, els paradistes d’empreses de 
Sallent, Cabrianes i Cornet no paguen cap taxa, independentment de la zona que 
ocupin. 
 
Els organitzadors, a més, han plantejat la possibilitat de celebrar un esmorzar 
popular amb carn a la brasa i amb productes de proximitat dels paradistes. L’Albert 
Finestres ho organitzarà, però necessita comptar amb el recolzament d’una 
entitat. S’acorda proposar-ho al cau. El dia 4 es reuniran. 
 
En quant la instal·lació de les graelles i la barra, si s’escau, es seguiria el format de 
les festes d’estiu. 
 
La Sra. Montse Matamala proposa que el C/ Gavarresa en motiu de la fira sigui 
d’un sol sentit.  
 
El Sr. Albert Finestres aquest dissabte fa una demostració de productes davant del 
Centru. Ha demanat sobre la possibilitat d’aparcar al camp de futbol. S’autoritza. 
 
Per als dos esdeveniments es senyalitzarà la zona d’aparcament. 
 
 
2.7 Pressupostos, projectes, prioritats 
S’acorda no tractar a aquest punt de l’ordre del dia. 
 

3. Nous temes: 
 

3.1 Agenda de properes reunions 
Les properes reunions es celebraran el 28 novembre i el 19 de desembre, sinó hi ha 
res de nou. 
 

4. Temes a tractar en futures reunions: 
 
En les properes reunions es debatrà sobre les següents qüestions: 

 
- Pintar el muret a la Plaça de la Vinya. 
- Celebrar l’esdeveniment cabrianès i cabrianesa de l’any. 
- Electrobacasis. 
- Preparar una obra de teatre per les festes d’estiu. 
- Cementiri municipal. 
- Escombraries C/ Sant Ramon. 



 

 
 

5. Assumptes sobrevinguts 
El Sr. Guillem Quintana pregunta sobre diferents temes. Són els següents: 
 
Retirada del balancí malmès del parc infantil. La Sra. Neus Solà informa que quan 
la brigada porti les tanques per la tala d’arbres aprofitarà per mirar l’embornal i 
s’endurà el balancí. 
 
Contracte de neteja dependències municipals. La Sra. Neus Solà informa que es 
destinaran 8 hores a l’any a càrrec de la bossa d’hores que ofereixi l’empresa. 
 
Curs de Prevenció de Riscos Laborals (PRL) per a l’agutzil. La Sra. Neus Solà exposa 
que només podria assistir-hi en el cas que s’organitzés des del Viver d’Empreses 
de Sallent. Si s’organitza, s’informarà a l’OTP. 
 
Incidències d’aparcament en hores lectives. S’acorda que des de l’AFA i l’Escola 
s’insti a les famílies a aparcar correctament. 
 
Adquisició d’una cartellera pel “Centru”. S’acorda que ho compri l’AAVV. 
 
La Sra. Neus Solà informa que el dia 12 de novembre de 10 a 12 hores, la Llançadora 
ha organitzat un esdeveniment consistent en ruta circular ballada, que farà parada 
a Cabrianes. 
  
El Sr. Andreu Picañol informa que la tanca de l’EDAR Sallent-Artés s’ha malmès a 
causa d’un sinistre. La responsable de la concessionària ja està informada. 

 
 
6. Precs i preguntes 
 
No n’hi ha. 
 
I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta 
quan són les 22:00 i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


